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Ankara'da nereden arsa alınabilir?
Gönderen camsoy - 06 Mar 2011 13:28
_____________________________________

Merhaba,

2007'den beri farklı web sitelerinin farklı forumlarında, Ankara'nın yatırım arsalarını, imar planlarını,
sorunlarını konuştuk ve tartıştık. Artık, bu istişareye Emlaksan olarak  kendi web sitemizden devam
ediyoruz. 

&quot;Bilgimizi&quot; paylaşıyoruz...... istişare ediyoruz....beyin fırtınası yapıyoruz...Çünkü biliyoruzki,
farklı fikirlerle, düşüncelerle güzel oluyor, muntazam oluyor herşey......Bu bağlamda Ankara'da hangi
bölgelerden arsa alınabilir?, hangi bölgelere yatırım yapılabilir?  Planlı bölgeler nerelerdir? bu konuları
tartışıyoruz ve katkılarınızı bekliyoruz.

Selamlar, sevgiler, saygılar....

============================================================================

Cvp: Ankara'da nereden arsa alınabilir?
Gönderen İKTİSAT - 22 Oca 2014 00:02
_____________________________________

BEN SİZE OVACIK HAÇILI TAVSİYE EDİYORUM.

============================================================================

Cvp: Ankara'da nereden arsa alınabilir?
Gönderen emlaksan - 22 Oca 2014 16:00
_____________________________________

.

Sayın İKTİSAT;

İyi dilekleriniz için teşekkür ederim. Sözü geçen holdingin Ballıkuyumcu da projesi olduğu bilgisini
araştırdım ancak teyid edemedim. 

Her ihtimale karşı şirketin yetkilileriyle temasa geçerek bilgi edinmeye çalışmanızda yarar var diye
düşünüyorum. 

Sağlıkla kalınız.
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Selamlar

============================================================================

Cvp: Ankara'da nereden arsa alınabilir?
Gönderen emlaksan - 22 Oca 2014 17:01
_____________________________________

.

Sayın pecer2001tr;

İş yoğunluğundan ziyade seyahatlerle dolu bir dönem geçirdim. Bu sebeple forumda aktif olamadım. Bu
sene forumu geliştirmeye yönelik bazı değişiklikler gerçekleştireceğiz. Bu kapsamda hali hazırda gelen
yeni üyelik taleplerini kısa süreliğine ve mecburen askıda bekletiyoruz. Bir iki ay içerisinde değerli
üyelerimizi arayarak kendilerinden teyid alıp, aktivasyonlarını sağlayacağız. İlgi ve iyi dilekleriniz için
samimiyetle teşekkür ederim. 

Sağlık, başarı ve bol kazançlar diliyorum. 

Selamlar

============================================================================

Cvp: Ankara'da nereden arsa alınabilir?
Gönderen emlaksan - 22 Oca 2014 17:13
_____________________________________

.

Sayın giray;

İlginize samimiyetle teşekkür ederim. Sağlık ve bol kazançlar diliyorum.

Selamlar

============================================================================

Cvp: Ankara'da nereden arsa alınabilir?
Gönderen pecer2001tr - 22 Oca 2014 19:41
_____________________________________

Umarım site hakkında yeni dizayn fikriniz ile daha da kaliteli bir iletişim ağı kurmuş olursunuz. 

Kendinize çok iyi bakın Serhan ağabey. Sağlıcakla kalın...

Salih...
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emlaksan yazan:

.

Sayın pecer2001tr;

İş yoğunluğundan ziyade seyahatlerle dolu bir dönem geçirdim. Bu sebeple forumda aktif olamadım. Bu
sene forumu geliştirmeye yönelik bazı değişiklikler gerçekleştireceğiz. Bu kapsamda hali hazırda gelen
yeni üyelik taleplerini kısa süreliğine ve mecburen askıda bekletiyoruz. Bir iki ay içerisinde değerli
üyelerimizi arayarak kendilerinden teyid alıp, aktivasyonlarını sağlayacağız. İlgi ve iyi dilekleriniz için
samimiyetle teşekkür ederim. 

Sağlık, başarı ve bol kazançlar diliyorum. 

Selamlar

============================================================================

Cvp: Ankara'da nereden arsa alınabilir?
Gönderen pecer2001tr - 22 Oca 2014 19:44
_____________________________________

Büyükşehir Belediyesi’nden İmar Yönetmeliği İstişare Toplantısı

Güncelleme : 22 Ocak 2014 11:25 

Ankara Büyükşehir Belediyesi tarafından hazırlanmakta olan imar yönetmeliği ile ilgili istişare toplantısı
düzenlendi.Toplantıya, Büyükşehir Belediyesi Genel Sekreter Yardımcısı Yunus Aluç, Büyükşehir
Belediye Meclisi İmar Komisyonu Başkan Vekili H. Bekir Ünüvar, Büyükşehir Belediyesi İmar ve
Şehircilik Dairesi Başkanı Ömer Faruk Erciyes, Çevre ve Şehircilik Bakanlığı Mesleki Hizmetler Genel
Müdürlüğü yetkilileri, Belediyeler Birliği temsilcileri, Büyükşehir Belediyesi ve ilçe belediyeleri bürokratları
katıldı. Altınpark Belediye Evi’nde düzenlenen toplantıyla ilgili bilgi veren Genel Sekreter Yardımcısı
Yunus Aluç, Çevre ve Şehircilik Bakanlığı tarafından çıkarılan Tip İmar Yönetmeliği ile Ankara
Büyükşehir Belediyesi İmar Yönetmeliği’nin iptal olduğunu belirterek, Büyükşehir Belediyesi olarak yeni
bir yönetmelik hazırlandığını ve bu yönetmelik üzerinde çalışıldığını söyledi. Yeni hazırlanan
yönetmeliğin Çevre ve Şehircilik Bakanlığı tarafından çıkarılan Tip İmar Yönetmeliği’ne uygun olarak
hazırlanmaya çalışıldığını belirten Aluç, “İlçe belediye teknik başkan yardımcıları, imar müdürleriyle daha
önce toplantı yapmıştık. En son hazırladığımız metni, ilgili kurumlara resmi yazı ve mail ortamında
göndermiştik. Onlar da incelediler. Şimdi burada son rötuşları yapıyoruz. Bu düzeltmeler bittikten sonra
bunu Şubat ayı Büyükşehir Belediye Meclisi’nde karara bağlayarak Bakanlığa göndereceğiz. Zaten
böyle bir yasal zorunluluğumuz var, bunu yapmak mecburiyetindeyiz” dedi.Çevre ve Şehircilik Bakanlığı
tarafından çıkarılan Tip İmar Yönetmeliği ile Büyükşehir Belediyesi İmar Yönetmeliği arasında bazı
sıkıntılar olduğuna değinen Aluç, “Bakanlığın çıkarmış olduğu yönetmelikle bizim eski yönetmeliğimiz
arasında uygulamada ve pratikte ciddi noksanlıklar var. Bunlara bir çözüm aramaya çalışıyoruz. Biz bu
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teknik çalışmayı en üst düzeyde tamamladık. Ayrıca Büyükşehir Belediyesi sınırlarına katılacak 9 ilçe ve
mahalle statüsü kazanan köylerin ihtiyaçlarına yönelik olarak da hükümler ilave edildi. Şimdi
arkadaşlarımızı bilgilendiriyoruz. Düzeltmeler tam sağlıklı olarak yapılsın diye bu istişare toplantısını
yapıyoruz. Büyükşehir Belediye Meclis kararı alındıktan sonra bakanlığa resmi olarak göndereceğiz”
diye konuştu.

İhlas Haber Ajansı

============================================================================
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